
 

 

 

Број: 01/5-50-1-6-40/09   

Сарајево, 15. 09. 2009. године 

 

З А П И С Н И К 

 са 40. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 15. 09. 2009. године  

 

Сједница је одржана 15. 09. 2009. године, с почетком у 13.05 часова. 

Сједници су присуствовали чланови Комисије: Бранко Докић, Шемсудин Мехмедовић, 

Селим Бешлагић, Хусеин Нанић, Садик Бахтић, Славко Матић, Мехмед Суљкановић и 

Жељко Кузмановић. 

Одсуствовао је Саво Ерић. 

Сједници је присуствовао и посланик Драго Калабић, те секретар Комисије за 

саобраћај и комуникације Ахмед Јаловичић.  

 

Сједницом је предсједавао Бранко Докић, предсједавајући Комисије. 

За сједницу је предложен сљедећи 

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д  

  

1. Усвајање Записника са 39. сједнице Комисије; 

2. Разматрање иницијативе посланика Драге Калабића да „Представнички дом 

формира Истражну комисију са задатком да провјери наводе о расподјели 

ЦЕМТ дозвола у Министарству комуникација и транспорта БиХ“ ;  

3. Текућа  питања. 

 

Дневни ред усвојен је једногласно. 

 

Ад. - 1.  Усвајање Записника са 39. сједнице Комисије  

Записник са 39. сједнице усвојен је једногласно, без примједаба. 

 

Ад. - 2.  Разматрање иницијативе посланика Драге Калабића да „Представнички  

               дом формира Истражну комисију са задатком да провјери наводе о 

расподјели ЦЕМТ дозвола у Министарству комуникација и транспорта 

БиХ“  

 

Предсједавајући је отворио расправу у којој су учествовали чланови Комисије: Селим 

Бешлагић, Шемсудин Мехмедовић, Садик Бахтић, Мехмед Суљкановић, Славко Матић 

и Бранко Докић, те посланик Драго Калабић. 

 



 

Након расправе, Комисија је једногласно подржала иницијативу посланика Драге 

Калабића да „Представнички дом формира Истражну комисију са задатком да провјери 

наводе о расподјели ЦЕМТ дозвола у Министарству комуникација и транспорта БиХ“ . 

 

Ад. - 3.  Текућа  питања 

 

Бранко Докић указао је да је на 55. сједници Представничког дома одгођено 

изјашњавања о Предлогу закона о поштама БиХ и да није настављена процедура 

усвајања закона, па је предложио да Комисија  тражи од Колегијума Представничког 

дома да се деблокира процес усвајања наведеног предлога закона. Предлог је 

једногласно прихваћен. 

Предсједавајући је закључио сједницу у 13.30 часова. 

     

                                                                                            

СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                              ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                     Ахмед  Јаловичић                                                      др  Бранко Докић                     

   

      Достављено: 

      

 ИНДОК-у 

 а/а 

 

 

 

 

 

 

 

  

                                            

 

 


